
Algemene vraag Groen Links Marieke Alberts over Hofstede

Aanvullend op de vragen van BvR over Hofstede: 

Afgelopen zomer zijn op deze locatie in de Landgoederenzone veel bomen gekapt, waarvan 
er vele een stamdiameter hadden van meer dan 15 cm en kap dus vergunningsplichtig is. 
Voor zover we hebben kunnen nagaan was daar geen vergunning voor verleend. Ook 
ontbrak de markering. Naar de uitleg hebben we al diverse malen (informeel) gevraagd, 
maar tot nu toe zonder antwoord. Waarom zijn de bomen zonder vergunning gekapt? En 
waarom waren ze voor de kap niet gemarkeerd met een lint?

Met vriendelijke groet,

Marieke Alberts


